
PROJEKT 
Protokół Nr 6/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu 

w dniu 15 listopada 2024 roku 

 

Miejsce posiedzenia: w Sali „Lira” Sokólskiego Ośrodka Kultury, ul. Grodzieńska 1. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 15:00, zakończono 15:23. . 

Przewodniczył: Elżbieta Borowska  – Przewodnicząca Komisji Oświaty.  

Protokółował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni:  

Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności 

Osoby spoza Komisji: wg załączonej listy obecności 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024, w tym o 

wynikach egzaminu w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Sokółka. 

4. Wolne wnioski. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie porządek 

obrad. 

Komisja 7 głosami „za” przyjęła porządek posiedzenia, 1 radna nie brała udziału w 

głosowaniu. 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie protokół z 

poprzedniego posiedzenia. 

Komisja 7 głosami „za” przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia, 1 radna nie brała 

udziału w głosowaniu. 

Ad. 3 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024, w tym o 

wynikach egzaminu w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Sokółka. 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024, posiłkując się 

prezentacją, przedstawiła Kierownik Wydziału Oświaty w Urzędzie Miejskim w Sokółce 

Anna Sidor – Żemajduk. 

Radna Anna Marta Aniśkiewicz zapytała dlaczego jest tak duża dysproporcja pomiędzy 

etatami nauczycielskimi w Szkole Podstawowej nr 1 i Szkole Podstawowej nr 2. 

Kierownik Wydziału Oświaty Anna Sidor – Żemajduk odpowiedziała, że w Szkole 

Podstawowej nr 2 wszystkie klasy są integracyjne, w związku z czym istnieje tam potrzeba 

zatrudnienia dodatkowego nauczyciela współorganizującego, do każdej z klas. 

Radna Anna Marta Aniśkiewicz powiedziała, że w Szkole Podstawowej nr 1 też są klasy, w 

których są uczniowie z orzeczeniami. 



Kierownik Wydziału Oświaty Anna Sidor – Żemajduk odpowiedziała, że w Szkole 

Podstawowej nr 1 nie ma żadnej klasy integracyjnej, a pracownicy zatrudnieni jako pomoc 

nauczyciela nie są liczeni jako dodatkowy etat nauczyciela. 

Radna Edyta Rećko zwróciła uwagę, że w Szkole Podstawowej nr 3 uczniom zdecydowanie 

gorzej poszedł egzamin ósmoklasisty z matematyki, w porównaniu do uczniów z innych 

szkół. 

Kierownik Wydziału Oświaty Anna Sidor – Żemajduk odpowiedziała, że też zwróciła na to 

uwagę oraz będzie obserwować sytuację w przyszłym roku. 

Po zakończeniu prezentacji radni stwierdzili, iż nie mają więcej pytań. 

Ad. 4 

Wolne wnioski. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołował        Przewodnicząca Komisji 

Bartłomiej Klim        Elżbieta Borowska 


